

2026 Council Meeting — Ottawa, Ontario

Brookstreet Hotel, 525 Legget Drive,
Kanata, Ontario, K2K 2W2

Preliminary Program Overview

All times are in Eastern Standard Time (EST)

Thursday, November 12, 2026

- **Exact time TBD** Online elections open (*voting members only*)

Saturday, November 14, and Sunday, November 15, 2026

- CASN Board of Directors meetings (*board members only*)

Monday, November 16, 2026 (9:00 a.m. to 6:45 p.m.)

- **8:00 a.m.** Online elections close at 8:00 a.m. (*voting members only*)
- **9:00 a.m. to 9:45 a.m.** Registration and exhibitors viewing/silent auction viewing and bidding
 - Refreshments and a light snack will be provided.
- **9:45 a.m. to 10:20 a.m.** Opening of the 2026 CASN Council meeting
 - Welcome
 - Land acknowledgement and Indigenous blessing
 - Presentation on Edith Monture, first Indigenous registered nurse in Canada (presented by her grandson John Moses)
 - Announcements
- **10:20 a.m. to 1:00 p.m.** Annual General Meeting (*a virtual option will be available for AGM only*)
 - Treasurer's report
 - Auditor's report
 - Appointment of auditor
 - President's report
 - Executive Director's report
 - National Student and Faculty Survey report
 - Accreditation Standards update
 - Indigenous Student and Faculty Survey report
 - Awards and Nominations Committee report
 - Election results

- **1:00 p.m. to 2:00 p.m.** Lunch and exhibitors viewing/silent auction viewing and bidding
- **2:00 p.m. to 3:30 p.m.** Trends in Nursing Education presentation
- **3:30 p.m. to 3:45 p.m.** Break and set-up for Awards Recognition Event
- **3:45 p.m. to 5:30 p.m.** Awards Recognition Event
- **5:30 p.m. to 6:45 p.m.** Networking reception and exhibitors viewing/silent auction viewing and bidding

Tuesday, November 17, 2026 (7:30 a.m. to 3:00 p.m.)

- **7:30 a.m. to 8:30 a.m.** Breakfast and exhibitors viewing/silent auction viewing and bidding
- **8:30 a.m. to 9:50 a.m.** Undergraduate/Graduate Education Forum: **Reimagining Nursing Education Together: From Inspirational Ideas to Transformative Action**
- **9:50 a.m. to 10:05 a.m.** Refreshment break and exhibitors viewing/silent auction viewing and final bidding
- **10:05 a.m. to 11:40 a.m.** Undergraduate/Graduate Education Forum continued
- **11:40 a.m. to 11:45 a.m.** Announcement of silent auction winners
- **11:45 a.m. to 12:45 p.m.** Lunch and exhibitor viewing
- **12:45 p.m. to 2:50 p.m.** Undergraduate/Graduate Education Forum continued
- **2:50 p.m. to 3:00 p.m.** Council wrap-up/closure

Aperçu préliminaire du programme

Toutes les heures sont indiquées en heure normale de l'Est (HNE).

Jeudi 12 novembre 2026

- **Heure exacte à déterminer** Ouverture du scrutin en ligne (*membres votants seulement*)

Samedi 14 novembre et dimanche 15 novembre 2026

- Réunions du conseil d'administration de l'ACESI (*membres du conseil d'administration seulement*)

Lundi 16 novembre 2026 (de 9 h à 18 h 45)

- **8 h** Clôture du scrutin en ligne à (*membres votants seulement*)
- **9 h à 9 h 45** Inscription et visite des exposants/de l'encan silencieux et soumission des mises.
 - Des rafraîchissements et une collation légère seront servis.
- **9 h 45 à 10 h 20** Ouverture de la réunion du Conseil de l'ACESI 2026
 - Bienvenue
 - Reconnaissance du territoire et bénédiction autochtone
 - Présentation sur Edith Monture, première infirmière autorisée autochtone au Canada, (présentée par son petit-fils, John Moses)
 - Annonces
- **10 h 20 à 13 h** Assemblée générale annuelle (une option virtuelle sera offerte uniquement pour l'AGA)
 - Rapport de la trésorière
 - Rapport de la vérificatrice
 - Nomination de la vérificatrice
 - Rapport de la présidente
 - Rapport du directeur général
 - Rapport de l'enquête nationale sur les effectifs étudiants et professoraux
 - Mise à jour sur les normes d'agrément
 - Rapport de l'enquête sur les effectifs étudiants et professoraux autochtones
 - Rapport du Comité des prix d'excellence et des mises en candidature
 - Résultats des élections

- **13 h à 14 h** Dîner et visite des exposants/de l'encan silencieux et soumission des mises
- **14 h à 15 h 30** Présentation sur les tendances en formation infirmière
- **15 h 30 à 15 h 45** Pause pour préparation de la salle pour la cérémonie de remise des prix
- **15 h 45 à 17 h 30** Cérémonie de remise des prix
- **17 h 30 à 18 h 45** Réception de réseautage et visite des exposants/de l'encan silencieux et soumission des mises

Mardi 17 novembre 2026 (de 7 h 30 à 15 h)

- **7 h 30 à 8 h 30** Petit déjeuner et visite des exposants/de l'encan silencieux et soumission des mises
- **8 h 30 à 9 h 50** Forum sur la formation de premier cycle et des cycles supérieurs : **Réinventons la formation infirmière ensemble : des idées inspirantes à l'action transformatrice**
- **9 h 50 à 10 h 05** Pause-santé et visite des exposants/de l'encan silencieux et soumission finale des mises
- **10 h 05 à 11 h 40** Forum sur la formation de premier cycle et des cycles supérieurs — suite
- **11 h 40 à 11 h 45** Annonce des gagnants de l'encan silencieux
- **11 h 45 à 12 h 45** Dîner et visite des exposants
- **12 h 45 à 14 h 50** Forum sur la formation de premier cycle et des cycles supérieurs — suite
- **14 h 50 à 15 h** Récapitulation et clôture de la réunion du Conseil